

文藻外語大學校外實習機構評估表

Wenzao Ursuline University of Languages Institution Survey Form

一、實習工作概況 Job Details	
機構全銜 Name of Institution	
統一編號/負責人 身分證字號 TAX ID/ ID	☐ 有統編：_____ ☐ 無統編：(請提供負責人身分證字號，並以下類別提供相關證明文件(如非營利組織 NPO 之人民團體立案登記證書影本、診所及事務所之開業執照影本、籌備處負責人身分證影本或經濟部公司名稱預查申請表))
實習地址 Address	(郵遞區號)
聯絡人 Contact Person：	聯絡人職稱 Job Title of Contact Person：
聯絡電話 Phone No.：	聯絡人電郵 Contact E-mail：
機構簡介 Organization Profile：	機構服務內容 Service Descriptions：

國內 Domestic Internship Institutions

☐ 確認符合教育部專科以上學校產學合作實施辦法第六條之二所規範實習合作機構須符合下列條件。

1. 經依法設立或登記。
2. 具足夠訓練與指導人力及健全設施、設備。
3. 最近二年實習場所無發生重大職業災害。但雇主能證明無過失者，不在此限。
4. 最近二年無違反勞動基準法第七十八條或第八十條規定處罰、第七十九條第二項規定處罰逾二次、同一規定，依第七十九條第一項處罰逾三次。
5. 最近二年無違反勞工職業災害保險及保護法、勞工退休金條例相關規定，積欠勞工職業災害保險費、勞工退休金或滯納金，經限期繳納，屆期未繳納。
6. 最近二年無違反性別平等工作法有關性別歧視、性騷擾或就業服務法有關就業歧視之規定，經予處罰。
7. 非從事派遣業務之事業單位。

境外 Overseas Internship Institutions

☐ 確認符合教育部專科以上學校產學合作實施辦法第六條之二所規範實習合作機構須符合下列條件：

It's confirmed that the internship host organization complies with Article 6-2 of the Ministry of Education's "Regulations Governing the Implementation of Industry-Academia Cooperation by Junior Colleges and Institutions of Higher Education" and meets all the following requirements:

1. 經依境外法規設立或登記。

Established or registered in accordance with the applicable laws and regulations of the host country/region.

2. 具足夠訓練與指導人力及健全設施、設備。

Has sufficient personnel to provide training and supervision, as well as adequate facilities and equipment.

3. 符合境外職業安全衛生相關法令規定或確保實習學生之職場安全及身體健康。

Complies with local occupational safety and health laws and regulations of the host country/region, or otherwise ensures the workplace safety and physical well-being of internship students.

4. 無重大違反性別歧視、性騷擾或就業歧視相關法令及國際公約。

Has no record of any material violation of applicable laws or international conventions concerning gender discrimination, sexual harassment, or employment discrimination.

5. 無重大違反當地勞工權益相關法令及國際公約。

Has no record of any material violation of applicable labor laws, labor rights legislation, or international conventions.

※ 以上有任何一條不符合，將無法與本校實習課程合作。

Note: Failure to satisfy any of the above requirements will render the organization ineligible to participate as a host organization for the University's internship program.

☐ 同意不會有下列行為： Agree not to engage in any of the following acts: 1.要求實習生繳納保證金。 Requiring interns to pay a security deposit. 2.要求實習生繳納實務訓練所需費用。 Requiring interns to bear any fees associated with practical training. 3.排除實習生請求損害賠償之權利或限制其金額。 Exclude or limit an intern's right to claim damages. 4.要求實習生提前終止契約應賠償違約金。 Requiring an intern to pay liauidated damages or any penalty for terminating the internship agreement before its expiration. 5.限制實習生契約終止後之就業自由。 Restrict an intern's freedom to seek employment after the internship agreement has ended. 6.其他不當損及實習生權益之行為。 Engage in any other improper conduct that infringes upon the rights or interests of interns. 7.實習期間放實習生無薪假。 Place interns on unpaid leave during the internship period.		☐ 同意實習生於實習期間，若發生職業災害而致死亡、失能、傷害或疾病時，貴公司願依勞動基準法職業災害補償規定及其他相關法令辦理。 We agree that if an intern suffers death, disability, injury, or illness due to an occupational accident during the internship period, our company shall provide compensation and handle the matter in accordance with the occupational accident compensation provisions of the Labor Standards Act and other relevant laws and regulations.	
工作環境 Work Environment： ☐ 辦公室 Office ☐ 門市 Retail Store ☐ 廠房 Factory / Plant ☐ 無塵室 Cleanroom ☐ 其他：Other: _____		☐ 同意配合本校工讀實習媒合作業之各項作業時程。 Agree to cooperate with all operational schedules for the university's work-study and internship matchmaking process.	
需求條件或專長 Requirements or Skills：		工作內容 Job Description：	
工作時間 Working Hours	每週 時(_____ hours per week)	輪班 Work Shift	☐ 是 Yes ☐ 否 No 排班方式 Shift details: _____
加班時間 Overtime	☐ 是 Yes ☐ 加班費 Overtime pay ☐ 補休 Compensatory leave ☐ 皆無 None ☐ 否 No	是否提供 住宿 Lodging	☐ 供宿 Yes (請續次頁進行評估，境外地區機溝須提供或協助安排住宿 Overseas institutions must provide or assist in arranging accommodation. ☐ 自理 No
薪資 Wage (須達基本工資以上)	☐ 是 Yes (NT\$_____/月 m) ☐ 否 No	是否提供津貼 Allowance	☐ 是 Yes (請簡述) ☐ 否 No

提供勞工保險、就業保險、勞工職業災害保險、全民健康保險 Labor Insurance、Employment Insurance、Labor Occupational Accident Insurance、National Health Insurance	☐ 是 (境外地區亦須符合當地法令辦理相關保險。 Yes. Overseas institutions must also provide relevant insurance in accordance with local laws and regulations. ☐ 否 No	是否提供膳食 Meals	☐ 是(請簡述)Yes. Please clarify. ☐ 否 No
提撥勞退基金 Labor Pension	☐ 是 Yes ☐ 否 No		
其他福利 additional benefits	☐ 是請說明 Yes. Please clarify. ☐ 否 No		
二、實習工作評估 Work Evaluation			
培訓計畫 Training Program	(非常符合) ☐ 5 ☐ 4 ☐ 3 ☐ 2 ☐ 1 (非常不符合)		
工作環境 Environment	(非常安全) ☐ 5 ☐ 4 ☐ 3 ☐ 2 ☐ 1 (非常不安全)		
工作專業性 Professionalism	(非常符合) ☐ 5 ☐ 4 ☐ 3 ☐ 2 ☐ 1 (非常不符合)		
工作安全性 Safety	(非常符合) ☐ 5 ☐ 4 ☐ 3 ☐ 2 ☐ 1 (非常不符合)		
工作負荷 Physical Loading	(8小時/日 8 hours/day) ☐ 5 ☐ 4 ☐ 3 ☐ 2 ☐ 1 (平均高於8小時 Exceeding 8 hours per day on average)		
合作意願 Willingness of Cooperation	(非常符合) ☐ 5 ☐ 4 ☐ 3 ☐ 2 ☐ 1 (非常不符合)		
符合系科人才培育，可參考系科本位課程發展，代表性職務 The internship positions must align with the department's cultivation goals. Employers may refer to the department-based curriculum development to provide representative job titles.			
總分 Total Scores	_____分 (評估總分須達26分方可推薦實習機構。) Total scores below 26 will be rated as not recommended.		

補充說明及4張照片提供 Additional Remarks/Photos

評估結論 Evaluation Conclusion:

☐推薦實習 Recommended for Internship

☐不推薦實習 Not Recommended for Internship

評估教師簽屬

Signature

評估日期

Date

系主任簽署

Signature of Department Chair

1. 首次合作之實習機構，請系主任安排專業老師拜訪實習機構主管，為確實瞭解該機構之週邊環境、交通、參與人員、實習場所及設備，實地查訪實習場所環境，進行實習機構之篩選及評估，評估工作之適合性，避免學生報到後因工作不適應而產生困擾，以保障學生權益與安全。
2. 持續合作之機構，每二年須依表重新評估經「系」、「院」校外實習委員會審議通過。
3. 實習機構無法提供勞健保、提撥勞退基金、異常超時工作且無法給加班費、無法簽訂實習合約者、境外地區無法供宿且交通不便，請勿進行實習合作。
4. 本表評估總分須達26分以上方可推薦實習合作機構。
5. 請於評估結束後二週內完成此評估表謝謝。

文藻外語大學
Wenzao Ursuline University of Languages
校外實習機構提供宿舍評估表
Intern's Dormitory Survey Form

實習機構 Name of Institution			
住宿調查 Survey Items	☐ 公司宿舍 Employee's Dormitory ☐ 非公司宿舍 Not Employee's Dormitory(☐ 於實習機構內 inside the Institution : ☐ 於實習機構外，步行距離約__分 Outside the institution, within ____ -min walk distance)		
宿舍狀況 Condition	環境安全 Safety	✓ 總樓層 Total Floors: __ (標的物位於 __樓, situated on __th floor) ✓ 型態 House type: ☐ 透天厝 Town house; ☐ 公寓 Flats; ☐ 電梯大樓 Apartment; ☐ 頂樓加蓋 Rooftop additions ✓ 租金 Rent/month ____元/人/月: ☐ 租金按__月繳 paid by month ☐ 租金按學期繳 paid by semester ☐ 其他: __ (例如:機構提供住宿) ✓ 環境情形 Conditions: ☐ 套房 Suite ☐ 雅房 Room -- ☐ 靠窗 w/window; ☐ 無窗 w/o window -- ☐ 商業區 Commercial area ☐ 住宅區 Residential area ✓ 自然採光 Light: ☐ 佳 good ☐ 適中 fair ☐ 暗 dark ✓ 門鎖 Door Lock: ☐ 房間 Room ☐ 大門 Main Door ✓ 設施 Facilities: ☐ 滅火器 Fire extinguisher ☐ 逃生梯 Emergency staircase ☐ 緩降梯 Escape sling ☐ 防盜窗 Security window ✓ 陽台 Balcony: ☐ 開放 opened ☐ 封閉 closed ✓ 隔間 Partition Wall: ☐ 磚牆 Bricks ☐ 木板 Plywood ✓ 瓦斯熱水器 Gas water heater: ☐ 室內 indoor ☐ 室外 outdoor ✓ 電熱水器 Electric water heater: ☐ 室內 indoor ☐ 室外 outdoor	
	補充說明 /4張照片 提供 Additional Remarks/ Photos		
綜合意見 Conclusion			
其他建議事項 Suggestion			
評估教師簽署 Signature		評估日期 Visit Date	
系主任簽署 Signature of Department Chair			

備註:請於評估結束後二週內完成此評估表，謝謝。

Note: Please complete this evaluation form within two weeks after the completion of the evaluation. Thank you.